


§7
Stämman beviljade styrelsen ansvarsfrihet.

§8
Efter en livlig diskussion om styrelsens förslag till ny underhållsplan för våra vägar samt
förslaget att asfaltera parkeringsplatsen / vändplanen längst ner på Släktäktsvägen föreslog
styrelsen en justering i förslaget till ny underhållsplan som innebar att, vad gäller ytterligare
åtgärder på Släktäktsvägen, förslaget om asfaltering av parkeringsplatsen / vändplanen utgår
samt ändras andra stycket, som avser Släktäktsvägen, till följande lydelse "beläggning med
nytt slitlager med högre standard övervägs i dialog mellan kommunen och samfälligheten".
Vidare uppgraderas Släktäktsvägen 1 — 11 från klass 3 väg till klass 2 samt skall andra
stickvägen från Tremänningsvägen utmärkas på kartan över våra vägar. Efter dessa
justeringar beslutade stämman godkänna den av styrelsen föreslagna underhållsplanen.

§9
Stämman beslutade att nuvarande ersattningsnivåer till styrelse och revisor kvarstår
oförändrade vilket innebär för styrelseledamöterna 200 kronor per styrelsemöte samt till
ledamöter i valberedning och till revisor 200 kronor per år.

§10
Björn Risinger omvaldes till ordförande tom år 2017.

§11
Ann-Marie Silen och Eva Lindberg omvaldes till ordinarie styrelseledamöter på två år till
2017 och Kurre Lind omvaldes till suppleant på två år till 2017.

§12
Till revisor omvaldes Sven Ylve Effert på ett år till 2016. Hans von Kock valdes och Cecilia
Gotting omvaldes till revisorsuppleanter på ett år, till 2016.

§13
Till valberedning utsåg stämman Peter Eriksson, Raymond Zielinski och Per Elmqvist med
Peter Eriksson som sammankallande.

§14
Noterades att valberedningen inte lyckats finna någon som vill åtaga sig uppgiften som
kassör. Eva Risinger och Agneta Calais Brobäck förklarade sig villiga att hjälpa till med
medlems- och fastighetsregistret vilket kommer att minska de arbetsuppgifter som ålegat
kassören.

§15
Bland övriga frågor diskuterades problemet med släke. Flera medlemmar var besvikna då
styrelsen inte agerat för att få stranden rensad. Styrelsen påminde om föreningens
ansvarsområde och att stranden inte ingår i detta. Frågan är om den nya strandföreningen kan lösa
problemet med släke som fastnar på stranden och styrelsen fick i uppdrag att ta upp saken med
strandföreningen.
Björn Risinger informerade om två planerade arbetsdagar. Den första, söndagen den 19 juli kl 10
då vi avser att röja vid "mellanbäcken" på stranden. Den andra arbetsdagen blir tisdagen den 4
augusti kl 10. Samling på strandängen nedanför Strandbacka för slåtter.




